
 

 

 

 

 

 

 

Møtereferat fra Bergringens styremøte 

Til stede:  Agnes Raaness, Eli Tho Holen, Nicole Renee Fett, Lisbeth Hultmann, 

Rolf Arne Kleiv, Tanja Marie Gjerde, Jenny Osen, Alexander Moe, 

Susanne Moseid Bryhni, Nadia Andersen Sayed (Leder for bedriftskomiteen i 

Berg) 

Frafall: Ute Mann  

Gjelder:  Styremøte 

Møtetid:  28.04.2023, 12:30-14:00 

Møtested:  Sydområdet Berglaboratoriet 2. etasje Møterom 2711 (452_2711) 

Referent: Jenny Osen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bergringens hovedmål er: 

 

Hovedmål 1 – Øke søkningen og interessen for utdanning innen bergfag. 

Hovedmål 2 – Bidra til en tett relasjon mellom IGP, studenter og bergindustrien. 

Hovedmål 3 – Bidra til å sikre høyere utdannet kompetent arbeidskraft til bergindustrien. 



Gjøremål som føres videre: 

• Lage liste over tidligere Bergprisvinnere, samt publisere dette på nettsiden. 

o (Bare litt som gjenstår, Aleksander fikser det siste). 

• Fullføre «Årsberetning 2022». 

o (Agnes jobber med saken) 

• Vedtekter på nettsiden må oppdateres. 

o (Studentrepresentanter fikser) 

• Oppdatere mailliste 

o (Alexander fortsetter å finne ut av om listen er oppdatert nok) 

• Lage et forslag til en litt mer formell Bergdag 

o (Tanja, Susanne, Jenny tar ansvar for dette, Agnes kunne også bidra) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Styremøte i Bergringen [28.04.23] 
1. Velkommen  

 

Det ønsket velkommen ved Agnes Raaness.  

 

 

2. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte [08.02.23] 

 

a. Gjennomgang av gjøremål 

 

1. Lage liste over tidligere Bergprisvinnere, samt publisere dette på nettsiden. 

Alexander er god i gang med dette, men ikke helt i mål. Styret kommer med forslag om å 

sjekke tidligere regnskap og møtereferat for å få inn de som mangler. 

2. Fullføre «Årsberetning 2022». 

 

Agnes jobber fortsatt med dette, ikke helt i mål enda.  

 

3. Gå gjennom og rette opp i feil og mangler på nettsiden. 

 

Fullført. 

 

4. Ferdigstille samarbeidskontrakten med BSF. 

Fullført. 

5. Fikse refusjonsproblematikken. 

Godt på vei. Alexander har laget et dokument med instruksjoner for studenter som søker om 

IT-støtte. Det konkluderes med at dette er det siste studentrepresentantene kan gjøre for å 

hjelpe studentene med refusjon. Hvis det er videre problem, skal det henvises til NTNU Hjelp 

da det går utover de satte arbeidsoppgavene til studentrepresentantene.  

6. Følge opp T-skjortene som Helene Laurin Rosmo bestilte. 

Susanne sendte melding til Helene Rosmo i dag, får oppdatering ved neste møte.  

7. Vedtekter på hjemmesiden må oppdateres. 

Studentrepresentantene tar ansvar for dette.  

8. Oppdatere mailiste 

Alexander tar videre ansvar for dette.  

9. Bytte datoformat på møtereferatene som ligger i Teams 

Fullført. 

 



3. Saker til avgjørelse  

 

a. Bestemmelse av dato for Bergdagen  

15 av 16 bedrifter har svart Ja på spørreundersøkelsen angående det å skulle bytte dato for 

Bergdagen.  

 

Det argumenteres for at januar er en grei måned å arrangere Bergdagen, da bedrifter kan få 

muligheten til å legge ut sommerjobb-stillinger før selve dagen. Det er samtidig viktig at det 

må være nok tid til å bli ferdig med regnskap.  

 

Det presenteres forslagsvis at neste Bergdag blir holdt 25. Januar 2024, 

 

b. Ønske om å gjøre Bergdagen litt mer formell 

Det ble fremmet et ønske om at Bergdagen kunne blitt arrangert på en litt mer formell måte. 

Tanja, Susanne, Jenny og Agnes tar ansvar for å til neste gang diskutere ulike muligheter for 

dette og presentere relevante forslag ved neste styremøte.  

 

c. Underskrivelse av samarbeidskontrakt mellom Bergstuderenes Forening og 

Bergringen 

Siste endringer: 

• Endret til at avtalen gjelder et år av gangen. Det er ønskelig at det hvert år skal tas ny 

vurdering av både BSF og Bergringen. 

• Spesifisere avslag: 10 % 

Ingen innvendinger da punktene i samarbeidsavtalen ble gjennomgått. 

Avtalen ble underskrevet av Nadia Andersen Sayed (Leder for bedriftskomiteen i Berg) og 

Agnes Raanes 28.04.2023.  

 

4. Andre saker til avgjørelse: 

 

a. Bergrevyen 2023 har søkt om 10 000 kr i støtte  

Styret er positive til å støtte aktiviteter, da også særlig med god økonomi per dags dato. Det 

bestemmes at Bergrevyen skal få kr 10 000 kr i støtte. 

 

b. QuindeKom har søkt om midler til aktiviteter 

I søknaden fra QuineKom søkes det om midler til aktiviteter, ikke spesifikt hvilke. Styret vil 

gjerne se budsjett og planlagte aktiviteter midlene skal brukes til. Det sendes derfor et svar 

der dette etterspørres. Tas ny vurdering av søknaden når dette er gjort.  

 



Fremtidig ønsker styret at det ved søknad om studentaktiviteter skal medsendes: 

• Beskrivelse av aktivitet(er) det søkes støtte for 

• Budsjett 

• Rapport etter gjennomført aktivitet, gjerne med bilder og beskrivelser av hvordan 

støttepengene ble brukt 

 

5. Regnskap og budsjett: 

 

Økonomien er stabil. Ingenting bemerkelsesverdig å nevne her. Ønske om å øke budsjetted 

for støtte til ekskursjoner.  

 

6. Eventuelt 

 

Ønske om å arrangere en bransjekveld for bergindustrien.  

 

7. Neste styremøtedato – hovedmøteplan 2023 

a) Neste møte 12.09.23  

b) Ved behov 

 

 


